
Protokoll	Fotö	Öråd	2021-01-14	
	

Mötet	genomfördes	som	videomöte	

Närvarande:	Bosse,	Johan,	Bengt,	Magnus,	Christina,	Elisabeth,	Sigbritt,	Sonja,	Johannes	

1. Ordföranden	öppnade	mötet	och	hälsade	alla	välkomna.		
	

2. Till	sekreterare	valdes	Sigbritt.	
Till	justeringsmän	valdes	Magnus	(stående)	och	Bengt.	
Dagens	agenda	gicks	igenom	och	godkändes.	Övriga	frågor	noterades.	
	

3. Uppföljningspunkter	
	
• Arbetet	med	hembygdsboken	fortskrider	på	ett	utmärkt	sätt	och	presenteras	på	

årsmötet.	Målet	är	att	få	den	klar	under	2021.	
	

• Hamnen	inväntar	bygglovet	för	bastun	på	Ussholmen	från	kommunen.	
	

• Av	de	två	skrotbilarna	i	Kilen	har	en	tagits	bort.	Två	brev	har	skickats	till	ägaren	av	
den	andra	bilen,	men	utan	resultat.	För	att	bli	av	med	bilen	är	det	nödvändigt	att	gå	
via	kronofogden,	som	därför	är	kontaktad.	I	detta	sammanhang	diskuterades	
samhällsföreningens	ansvar	för	skötseln	av	Kilen-området	och	en	tillsynsgrupp	
bestående	av	Bengt,	Sonja	och	Magnus	beslutades.	
	

• I	dessa	corona-tider	har	det	inte	varit	möjligt	att	ta	fram	statistik	för	
ambulansnärvaron.	Frågan	bordlades	för	fortsatt	uppföljning.	
	

4. Ö-samråd	sker	två	gånger	per	år	hos	kommunen.	Bengt	och	Sigbritt	representerar	Fotö	i	
detta	sammanhang	och	rapporterar	från	mötena.	
	

5. Kandidater	till	Årets	Fotö-bo	2020	diskuterades	och	man	enades	om	ett	förslag.	Man	
bestämde	också	att	ett	Hjältepris	2020	ska	delas	ut.	Prisutdelning	sker	på	årsmötet.	
	

6. Verksamhetsinriktning	2021	diskuterades	och	man	beslutade	att	fokusera	på	
	
• Parkskötsel	och	parkering	

o Parken	och	lekplatsen;	skötsel	av	växter,	rabatter	gräsklippning,	
ogräsbekämpning,	iordningställande	av	grind	(självstängande)	



o Parkeringsområdet	i	Kilen;	ev	nya	uppställningsplatser,	ogräsbekämpning,	
målning/markering	av	platser,	skyltning	om	parkeringsregler,	
iordningställande	av	rabatten	
	

• Trafiksäkerhet	och	Miljö	(anm:	i	huvudsak	kommunens	ansvar	där	
samhällsföreningen	har	ett	drivningsansvar)	

o Området	runt	återvinningsstationen:	ogräs,	skrotbilar,	ytbeläggning	m.m.	
o Se	över	tillgången	på	allmänna	soptunnor	och	papperskorgar	
o Trafiksäkerheten	mellan	Söö	och	fotbollsplanen	

	
• Hembygdsboken	

	
7. Information	från	föreningarna	

	
• Hamnen	–	de	ny	sjöbodarna	beräknas	vara	klara	i	februari.	De	kommer	att	kosta	ca	

4.500	kr/år	att	hyra	och	kölista	finns	hos	Hamnföreningen.	
• FGIF	–	alla	aktiviteter	ligger	nere	på	grund	av	corona-situationens	restriktioner.	

	
8. Datum	för	årsmötet	bordlades	till	nästa	möte.	

	
9. Övriga	frågor	

	
• En	stående	punkt	på	dagordningen	blir	att	redovisa	vilka	som	är	nyinflyttade	till	Fotö.	

	
10. Nästa	möte	torsdagen	den	25	februari	kl	19.00.	

Fotö	2021-01-15	

Sigbritt	Oskarsson,	sekr.	

Justeras	

Magnus	Jonasson	 	 	 Bengt	Engström		

	


